
                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Protokół Nr LXXIV 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 21 grudnia 2009 r. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył 

LXXIV sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Burmistrza 

Dziwnowa p. Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów, zaproszonych gości, 

mieszkańców Gminy Dziwnów, przedstawicieli mediów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Nieobecna na sesji – p. Emilia Szafran 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłej byłej 

radnej i sołtysa w Gminie Dziwnów p. Marianny Mateckiej. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o sesji /zał. nr 3/.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wniosków do porządku obrad przypominając, że 

zgodnie z art. 20 ust. 4 a Ustawy o samorządzie gminnym – Rada Miejska może wprowadzić 

do porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 8 głosów „ za „.  

 

 

Burmistrz zgłosił następujące wnioski do porządku obrad: 

1/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI  

z siedzibą w Nowogardzie, 

2/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok 

budżetowy na zadanie „ Budowa boiska wielofunkcyjnego w Międzywodziu” do kwoty 

550 000,00 zł. 

3/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Dziwnów a Województwem zachodniopomorskim oraz udzielenia z budżetu gminy Dziwnów 

pomocy finansowej do kwoty 252 025,00 zł. na realizację zadania „Przebudowa przejścia 

przez m. Dziwnów w ciągu drogi woj. Nr 102 – etap I przebudowa skrzyżowań”. 

 

Nastąpiło głosowanie poszczególnych wniosków; 

1/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI  

z siedzibą w Nowogardzie przyjęto 13 głosami „za” jako pkt 12a porządku obrad  

/zał. nr 4/  

 

2/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania finansowego 

przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok 

budżetowy na zadanie „ Budowa boiska wielofunkcyjnego w Międzywodziu” do kwoty 

550 000,00 zł./ zał. nr 4a/  
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W głosowaniu: za – 6 propozycja nie uzyskała wymaganej bezwzględnej większości głosów 

ustawowego składu Rady. 

 

3/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Dziwnów a Województwem Zachodniopomorskim oraz udzielenia z budżetu gminy 

Dziwnów pomocy finansowej do kwoty 252 025,00 zł. na realizację zadania „Przebudowa 

przejścia przez m. Dziwnów w ciągu drogi woj. Nr 102 – etap I przebudowa skrzyżowań”. 

W głosowaniu: za – 5 propozycja nie uzyskała wymaganej bezwzględnej większości głosów 

ustawowego składu Rady – / zał. nr 4b/. 

 

Po zmianach Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ stwierdzenie quorum;  

b/ wnioski do porządku obrad 

c/ przyjęcie protokołu Nr LXXIII z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 

3. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dziwnów na 2010 r. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dziwnów 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Dziwnówek ze 

Skarbem Państwa, z przeznaczeniem na działalność związaną z wodną turystyką 

śródlądową (wypożyczalnia sprzętu wodnego, miejsce postojowe dla jednostek 

pływających, możliwe zaplecze gastronomiczne, noclegowe, sanitariaty, prysznice, 

dostęp do wody pitnej, podłączenie do energii elektrycznej) z możliwością 

posadowienia obiektów nietrwale związanych z gruntem po uprzednim zgłoszeniu 

do właściwych organów lub za pozwoleniem na budowę, na okres przekraczający 

rok budżetowy. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych wchodzących 

w skład zasobu Gminy Dziwnów. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przekraczającego rok budżetowy w zakresie wydatków związanych ze 

sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru obrębu – Dziwnów Miasto do kwoty 169 580,00 zł. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przekraczającego rok budżetowy w zakresie wydatków związanych z 

opracowaniem zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dziwnów wg zakresu określonego Uchwałą Nr 

XXIV/140/2008 Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 26 lutego 2008 r. do kwoty 

21 563,50 zł. 
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12. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r. 

 

         12 a. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku  

                 Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie 

 

13. Wolne wnioski. 

 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

Nastąpiło głosowanie Protokołu z poprzedniej sesji; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXIII.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski poinformował, że do Rady Miejskiej przyszło 

bardzo wiele życzeń świątecznych. Następnie odczytał życzenia od Pasła RP p. Konstantego 

Oświęcimskiego. 

Poinformował, że do biura Rady wpłynęło pismo z dnia 4.12.2009 r. mieszkańców 

Dziwnówka – zmiana lokalizacji namiotów na plaży w Dziwnówku. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na 5 grudnia zostało ustanowione święto Dzień 

Wolontariusza. W Polsce to jest święto 7 mln Polaków. Wszystkim wolontariuszom złożył 

serdeczne podziękowania za bezinteresowny wysiłek dla dobra innego człowieka. Dodał, że 

ich postawa zasługuje na uznanie i podziw. 

W tym roku obchody Dnia Wolontariusza są najważniejsze w kampanii Narodów 

Zjednoczonych. Ogłoszono rok 2011 Międzynarodowym Rokiem wolontariuszy. 

Przewodniczący oznajmił, że także w naszej Gminie jest duża grupa osób pracujących 

bezinteresownie. Część z nich postanowił zaprosić na sesję, aby w imieniu Rady Miejskiej 

wręczyć symboliczny kwiat jako uznanie dla pracy wolontariuszy. 

Kwiaty i podziękowania otrzymali: Maciej Sowa, Maciej Ławrynowicz, Krystian Doch, 

Bogdan Adamski, Ewa Trzebińska – Brzezińska, Anna Wesołowska, Zenon Kozłowski, 

Piotr Kiersztyn, Zbigniew Jeszka, Renata Kronenberg, Jerzy Janawa, Sabina Grela, 

Czesław Wawrzyniecki, Krystyna Jach. 

 

Przerwa – 10.30 – 10.40 

 

Po przerwie głos zabrał p. Zenon Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu informując o wyjazdowym posiedzeniu Komisji w dniu 9 grudnia 2009 r. Odczytał 

protokół nr 8 Komisji – zał. nr 5 

 

Radny p. Stęplewski – wniósł uwagę, że komisja była po godz. 15-tej, dlatego nie odbywały 

się prace na promenadzie. Stwierdził, że nie sprawdzono tego, że na drugim końcu placu 

budowy mogły odbywać się prace.  

 

Radny p. Mączyński – jego spostrzeżenia są takie, że rozgrzebano pewien odcinek 

promenady  

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że dowiedział się od p. Fajfer, że prace na promenadzie 

ruszyły energicznie. Dziwi się, że Przewodniczący komisji doraźnej powołanej w sprawie 
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budowy promenady nie ma, na co dzień orientacji, co się tam dzieje. Chyba, że chodzi o 

branie gratyfikacji za funkcje przewodniczącego. 

 

 

Ad. 3 

Informację o pracy między sesjami przedstawił p. Krzysztof Kozicki Burmistrz Dziwnowa: 

- powiedział, nawiązując do słów radnych, że przepychanki słowne są niepotrzebne, bo jest 

wiele prac zrobionych pod ziemią, a ich nie widać. Proponuje rozmawiać na temat promenady 

gdy będzie ona zakończona, 

- do 15 listopada trwały intensywne prace nad budżetem, 

- 1 grudnia spotkanie Kapituły w sprawie przyznania statuetek, 

- 2 grudnia spotkanie w sprawie utylizacji wysypiska, 

-  2 grudnia spotkanie z pracownikami telekomunikacji w sprawie słupów, 

- 3 grudnia spotkanie Zarządu ZGWW – w niedługim czasie majątek wypracowany przez 

ZGWW będzie w książce środków trwałych urzędu Miejskiego – termin 2 m-ce, 

- 9 grudnia spotkanie w Szczecinie z okazji 90 lecia Polskiego Komitetu Olimpijskiego, 

- 14 – 15.12 . w Kołobrzegu – konferencja z zakresu ochrony środowiska – pozyskiwanie     

pożyczek, 

- 16.12 udział w uroczystościach jasełkowych w Przedszkolu, 

- 18 grudnia wręczono medale z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego i wręczono statuetki 

„Zasłużony dla Gminy Dziwnów”, 

- 17.12. odbyła się rozprawa w sądzie apelacyjnym – wykreślenie informatora Rady „Nad 

Dziwną” 

 

Burmistrz dodał, że podejmowano próby przez jednego mieszkańca Dziwnowa uchylenia 

uchwały dot. podpisania umowy na dzierżawę w trybie bezprzetargowym pod sklep 

wielkopowierzchniowy. 

 

 

Ad. 4 

Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Radna p. Gamrat – 1/ wcześniej złożyła interpelacje dot. Jantara. Nie uzyskała odpowiedzi, 

na kiedy zostanie zrobiona ekspertyza? 

Była odpowiedź, że będzie powołany biegły. Kiedy będzie przedstawiona ekspertyza dot. 

budynku Jantar? 

2/ Czy złożono wniosek w ramach programu PROW? 

 

Radna p. Fajfer – nie otrzymała odpowiedzi na interpelacje z dnia 16 listopada br. – czy 

został naprawiony dach w kaplicy na cmentarzu w Dziwnowie? 

 

Radny p. Mączyński – w dn. 16 wnosił o nagranie na płytę nagrań z sesji. Powiedział, że 

różnica między płytą CD, a DWD to być może wynosi kilkadziesiąt groszy wartości za płytę, 

koszt, której pokryje. Odpowiedź Burmistrza jest wymijająca i Burmistrz uchyla się od 

czynności. 

 

Radny p. Dymerski – wnosi o pryzmowanie piasku z solą przy głównych skrzyżowaniach 

dróg gminnych i z drogą wojewódzką w Międzywodziu. 
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Radny p. Kapuśniak – mieszkańcy ul. Słonecznej w Dziwnowie zwracają się z prośba o 

usunięcie zwalniacza drogowego lub przerobienie na inny wydłużony. Uzasadnienie – w 

momencie przejazdu samochodów pękają ściany i niszczeją budynki. 

 

Radny p. Mączyński – wnosi o zlecenie działowi inwestycji Urzędu Miejskiego o 

fotograficzne dokumentowanie wykonywania infrastruktury i prac ziemnych wykonywanych 

na inwestycji „budowa promenady w Dziwnowie”. 

 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Burmistrz – poinformował, że udzieli odpowiedzi na zapytania i interpelacje na piśmie. 

 

Radna p. Olszewska – odczytała odpowiedzi na złożone przez siebie interpelacje z 

poprzedniej sesji dot.: 

- flag państwowych 

- zasypanego przejścia na plażę, 

- organizowania gminnego Sylwestra, 

- ilość zwierząt z gminy Dziwnów umieszczonych w schronisku w Golczewie. 

 

Radna p. Gamrat - odczytała odpowiedź Burmistrza na swoją interpelacje w sprawie 

dzików. 

 

Radna p. Fajfer zapoznała radnych z odpowiedzią na temat remontu ulicy Reymonta 

(wewnątrz) w Dziwnowie.  

 

Radna p. Haraś – odczytała odpowiedź w sprawie zbiórki przedmiotów 

wielkogabarytowych. 

 

Na salę obrad przybyła radna p. Małgorzata Kaczmarczyk – obecnych radnych 14 osób. 

 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dziwnów na rok 2010 w imieniu 

Burmistrza Dziwnowa przedstawiła p. Grażyna Madońska Skarbnik Gminy. Powiedziała, że 

Burmistrz przedstawił Radzie, jej zdaniem, najważniejszą uchwałę – uchwalenie budżetu na 

2010 r. Podjęcie tej uchwały skutkuje jak będzie wyglądał obraz naszej gminy w przyszłym 

roku, jaka będzie prowadzona działalność w naszej gminy. Projekt budżetu opracowano na 

podstawie informacji otrzymanych z Ministerstwa Finansów dot. Dochodów gminy w 

podatkach CIT i PIT, dotyczących subwencji oświatowej oraz uzupełniającej. Otrzymano 

wstępne kalkulacje dotacji na zadania zlecone i zadania własne od Wojewody 

zachodniopomorskiego. Robiono budżet na podstawie własnych kalkulacji oraz 

przedłożonych planów jednostek organizacyjnych Gminy, a także pracowników 

merytorycznych Urzędu. Przyjęto wskaźniki do opracowania naszego budżetu na podstawie 

wskaźników Państwa, które mają przełożenie na nasz budżet. Przyjęto, że średnioroczny 

wskaźnik wzrostu cen i usług konsumpcyjnych wynosi 101%. Nie zmienia się wysokość 

składek na fundusz pracy i wynosi 2,45%. Wysokość udziału Gmin we wpływach podatku 

dochodowego od osób fizycznych tzw. PIT wyniesie 2010 r. 36,94% docelowo 39,34%. 

Weszła nowa ustawa o finansach publicznych i ustawa wprowadzająca te zmiany. Część 
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zmian ważnych wprowadzona będzie w roku 2010, następna część w latach następnych. 

Ważną zmianą jest to, że skrócono termin podejmowania uchwał budżetowych z 31 marca na 

31 stycznia. Jeżeli budżet nie zostanie przez Radę uchwalony do 31 stycznia do końca lutego 

RIO musi budżet gminy uchwalić, ale dotyczy to tylko wydatków bieżących. RIO nie 

podejmuje w imieniu gminy wydatków inwestycyjnych. Bardzo ważnym jest również zapis w 

nowej Ustawie o finansach publicznych jest to, że wydatki bieżące danego roku nie mogą być 

wyższe od dochodów bieżących uchwalanych w danym roku powiększone o nadwyżkę z lat 

ubiegłych. Przepis ten będzie wchodził od budżetu na 2011 r. Podjęto próbę zastosować ten 

przepis w tym roku, aby przejść to z mniejszym bólem w przyszłym roku i okazuje się, że 

dochody bieżące nie pokrywają wydatków bieżących w wysokości 1 mln 920 tys. Zł. Ma na 

to wpływ na pewno to, że podatki w Gminie od kilku lat nie były podwyższane. Jeżeli nie 

będzie nadwyżki budżetowej to ograniczenie jest ustawowe i trzeba będzie wydatki bieżące 

ciąć. Będzie wprowadzony nowy wskaźnik zadłużenia, limity kwoty długu do 60% i 15% 

spłat będą zmieniane i każda gmina będzie indywidualnie miała ustalany wskaźnik 

zadłużenia, ale przepis wchodzi od 2014 r. Zmiana w ustawie dotyczy również absolutorium, 

gdzie było podejmowane do końca kwietnia, za 2010 r. będzie podejmowane do 30 czerwca 

2011 r. 

Przedstawiony projekt budżetu zakłada po stronie dochodów 24 mln 773 tys. zł., a po stronie 

wydatków 33 mln 742 tys. zł. 

Deficyt przewidziany jest w wysokości 8 mln 969 tys. Zł., który wraz ze spłatą raty 

zaciągniętego kredytu w wysokości 720 tys. zł. planuje się pokryć kredytem w wysokości 7 

mln zł. oraz wolnymi środkami na rachunku bankowym w wysokości 2 mln 589 tys. zł. 

W planowanym budżecie zakładano, że wolne środki na rachunku bankowym będą wysokie, 

bo na lokatach było 3 mln zł. Jednak dość ostro poszły inwestycje w ostatnich miesiącach  

i być może tych wolnych środków na rachunku bankowym tyle nie będzie, okaże się to na 

koniec roku. Już w nowym budżecie ustali się jak pokryć deficyt.  

Planowany dług publiczny wyniesie na koniec roku 9 mln 120 tys. zł. I jest to wskaźnik 

36,81%, a górna granica zadłużenia może być do 60%. 

W przedłożonym projekcie dochody ogółem wynoszą 24 mln.773 tys. Zł. W tym dochody 

własne 14 mln 852 tys.zł. Otrzymano subwencji 2 mln 901 tys. zł., dotacji na zadania zlecone 

1 mln 19 tys. zł , zadania własne 345 tys. zł. Planuje się środki pozabudżetowe, które sa już 

przyznane z programów unijnych i budżetu państwa, a także zakłąda  się, że zostana 

przyznane po złożeniu wniosków na kwotę 5 mln 655 tys. zł. Z ogólnego planu dochodów  

dochody bieżące stanowią prawie 65% i jest to kwota 16  mln 78 tys. zł., a 35% są  to 

dochody majątkowe – kwota 8 mln 685 tys. zł. Są to dochody ze sprzedaży, przekształcenia 

użytkowania wieczystego, oraz pozabudżetowe z programów. W dochodach nie planuje się 

wzrostu stawek podatków lokalnych i z tego tytułu jest zaniżenie dochodów w stosunku do 

górnych stawek ministerialnych o 1 mln 600 tys. zł. 

W dochodach własnych w stosunku do roku 2009 przewiduje się zmniejszenie planu prawie o 

kwotę 1 mln 300 tys. zł. Wpływa na to załamanie gospodarcze w kraju i jest zmniejszenie w 

udziałach podatku CIT i PIT o kwotę 268 tys. zł., a także zmniejszenie zainteresowania 

kupnem nieruchomości w 2009 r., gdzie nie będzie wykonania planu. Przyjęto kwotę tylko 3 

mln zł. Ze sprzedaży w przyszłym roku i jest to zmniejszenie o kwotę 1 mln 200 tys. zł. 

Zmniejszony jest również plan wpływów z tytułu opłaty miejscowej, ponieważ obowiązują 

dwie opłaty: miejscowa i uzdrowiskowa. Turyści przebywający na terenie gminy, którzy 

przyjechali się leczyć nie płacą opłaty miejscowej. Subwencja ogólna to jest subwencja 

oświatowa wzrosły w stosunku do poprzedniego roku o około 12%, subwencja równoważąca 

została zmniejszona o 2,5 tys. zł. 

Na zadania zlecone Gmina otrzymała dotację1 mln 19 tys. zł. jest mniejsza o 37 tys. zł.  
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Na zadania własne dotacja też jest zmniejszone. Dotacje te są wstępne i jeśli brakuje 

pieniędzy zostają zwiększone. 

Ze źródeł pozabudżetowych planuje się uzyskanie środków w ramach programów z unii 

europejskiej w kwocie 3 mln 902 tys. zł. na budowę promenady , renowację parku w 

Międzywodziu, przebudowe ul. Szkolnej, centrum sportowo – rekreacyjnego i budowę muszli 

koncertowej w Dziwnowie oraz z budżetu państwa na budowę mieszkań socjalnych kwotę  

1 mln 753 tys. zł., przebudowę ul. Osiedle Rybackie oraz budowę boiska wielofunkcyjnego w 

Międzywodziu. 

Pani Skarbnik dodała, że subwencja oświatowa zwiększyła się o 70 tys. zł. W subwencji jest 

zawarta podwyżka dla nauczycieli z roku 2009, a skutki są w 2010 r., a także przewiduje się 

podwyżkę dla nauczycieli w wysokości 7%. Przyznana subwencja na 2010 r. pokrywa 

wydatki związane z wynagrodzeniami osobowymi szkół bez przedszkola, które jest 

finansowane z dochodów własnych, tylko w 88%. Nie pokrywa bieżących wydatków. 

Przy opracowywaniu budżetu brano pod uwagę zabezpieczeniem wydatków bieżących, 

zaplanowano wydatki majątkowe, które służą społeczności lokalnej, zabezpieczono środki na 

zabezpieczenie osób fizycznych i na obsługę długu publicznego. Przy opracowaniu kierowano 

się materiałami planistycznymi przygotowanymi przez jednostki organizacyjne, sołectwa, 

instytucje, stowarzyszenia. 

Nie można wszystkich potrzeb spełnić i należy wybierać, co jest priorytetem.  

Z ogólnych wydatków wydatki bieżące wynoszą 48%, wydatki majątkowe 46%. W budżecie 

Gmina jest nastawiona na rozwój. Zadania administracji rządowej 3%, „janosikowe” na rzecz 

gmin uboższych 345 tys. zł., rezerwa budżetowa 50 tys. zł., obsługa długu publicznego 40 tys. 

zł. – ostatnia spłata pożyczki za ZGWW.  

Z wydatków bieżących ok. 46% to są wynagrodzenia plus pochodne, pozostałe wydatki na 

utrzymanie – 54%. 

Pani Skarbnik poinformowała, że Burmistrz wystąpił z propozycją poprawek do projektu 

budżetu – zał. Nr 6, którą przedstawiała na posiedzeniach Komisji. Dotyczy to zadań 

inwestycyjnych. 

Dodatkowo wpisać do budżetu : 

- pirs – 350 tys. zł., 

- boisko sportowo – trawiaste – pełnowymiarowe w Dziwnowie – 550 tys. zł 

- rekultywacja odpadów komunalnych w Międzywodziu – 20 tys. zł., 

- zwiększenie kwoty w pozycji „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Międzywodziu do 

kwoty – 550 tys. zł., czyli o 350 tys.  

 

Łącznie zwiększenie wydatków 1 270 000,00 zł. proponuje się pokryć z centrum sportowo – 

rekreacyjnego w Dziwnowie.  

Jeżeli Gmina nie otrzyma funduszy z zewnątrz to zadanie w roku 2010 nie będzie 

realizowane. Pozostawić na ten cel 730 tys. zł. aby móc się ubiegać o środki zewnętrzne. 

 

Uzgodniono, że omawianie budżetu będzie odbywać się w ten sposób, że będą odpowiedzi na 

zadawane pytania radnych. 

 

Przerwa – 11.20 – 11.35 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr CXLI/439/2009 RIO w Szczecinie z 

dnia 14.12.2009 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania wydatków i 

rozchodów nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach, w tym deficytu 

budżetowego, wykazanych w projekcie uchwały budżetowej gminy Dziwnów w 2010 r. - zał. 

nr 7 , a następnie zaproponował następujący tok pracy przy podejmowaniu budżetu: 
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1/ Pytania do Burmistrza i Skarbnika Gminy, 

2/ Pytania do propozycji zmian do budżetu przedstawionych przez Burmistrza 

3/ Propozycje zmian zmniejszenia wydatków zgłoszonych przez radnych 

4/ Propozycje zmian zwiększenia wydatków zgłoszonych przez radnych 

5/ Głosowanie poszczególnych propozycji. 

6/ Głosowanie nad budżetem na 2010 r. ze zmianami. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał o sposób obliczania deficytu. 

 

Skarbnik – deficyt jest to różnica między wydatkami, a dochodami. Wskaźnik - wysokość 

zadłużenia do dochodów. Jeżeli na jakieś zadanie nie otrzyma się środków pozabudżetowych, 

to nie będzie ono realizowane. Zmniejsza się wówczas i dochody i wydatki. 

 

Radny p. Jeszka – czy były prowadzone konsultacje środowiskowe i społeczne w sprawie 

budżetu. 

 

Burmistrz – teraz zasięga tej opinii, bo radni są przedstawicielami społeczeństwa. 

 

Skarbnik dodała, że konsultacje odbywają się poprzez sołtysów, którzy po zebraniach 

wiejskich zgłaszają Burmistrzowi propozycję mieszkańców.  

Następnie poprosiła, aby przy głosowaniu propozycji zmian do budżetu zachować zasadę, aby 

nie zwiększać deficytu. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby tak jak w objaśnieniach do budżetu iść po 

poszczególnych działach – najpierw zmniejszenie wydatków następnie zwiększenie. 

 

Propozycje zmniejszenia zmniejszenie wydatków: 

 

Radna p. Olszewska – 1/ dz. 600 rozdz. 60016 przebudowa drogi 102 zmniejszyć o 250 000 

zł. 

Dz. 700 rozdz. 70001 – 2/ budowa mieszkań socjalnych zmniejszyć o 750 tys. zł., pozostawić 

500 tys. Zł. 

Budowę mieszkań komunalnych pozostawić na poziomie 1 mln 500 tys. zł. 

 

Przewodniczący Rady – 3/ rozdz. 75023 urząd miejski zdjąć kwotę 180 tys. zł.  

4/  w rozdz.  promocji zdjąć 50 tys. zł. 

5/ w rozdz.75095 – składki na ZGWW - zdjąć 45 tys. zł. 

 

Radna p. Gamrat – 6/ rozdz. 80114 zmniejszenie o 50 tys. zł. 

 

Radny p. Mączyński – 7/ w rozdz. 90001 proponuje uszczegółowienie, aby kwota 850 tys. 

zł. została zmieniona na zadania wg planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodno – 

kanalizacyjnych przedstawionych na posiedzeniu Komisji przez Panią Dyrektor ZWiK w 

Dziwnowie, tj.: 

- projekt stacji uzdatniania wody w Strzeżewie - 100 tys. zł. 

- budowa stacji uzdatniania wody w Strzeżewie – 400 tys. zł. 

- studnie – poszukiwanie wody – 100 tys. zł. 

- inwestycja nowej rury kanalizacyjnej w Międzywodziu – 250 tys. zł. – projekt i 

wykonanie P1  
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Radny p. Kapuśniak – 8/  rozdz. 90004 – utrzymanie zieleni... zdjąć 300 tys. zł. 

9/ rozdz. 90095 z kwoty 480 tys. zł. zdjąć kwotę 150 tys. zł. 

10/ rozdz. 90095 wydatki inwestycyjne ukonkretnić; 

- zejścia na plażę : zejście w Dziwnówku, zejście w Dziwnowie ul. Słoneczna, ul. 

Dziwna 

 

Radny p. Mączyński – 11/ dz. 921 proponuje zdjąć kwotę 1 mln 500 tys. zł. z muszli 

koncertowej 

 

Radny p. Kapuśniak – 12/ Rozdz.. 92601 – obiekty sportowe – ukonkretnić zapis – budowa 

centrum sportowo – rekreacyjnego w Dziwnowie na „ w Dziwnowie Dolnym” 

13/ w rozdz. 92695 – MOKiS – zdjąć 320 tys. zł. 

 

 

Propozycje zwiększenia wydatków przedstawili: 

 

Radny p. Jeszka – 1/ dz. 90095 – pirs- proponuje się kwotę 350 tys. zł. – zostawić 50 tys. zł. 

2/ dz. 900003 rekultywacja wysypiska w Międzywodziu – 20 tys. zł. 

 

Radna p. Olszewska – 2/ dz. 60016  – przeznaczyć 650 tys. zł. na ul. Mickiewicza w 

Dziwnówku   

3/  przeznaczyć 30 tys. zł. na chodnik ul. Morska w Łukęcinie 

 

Radny p. Mączyński - 4/  ul. Dziwna – modernizacja nawierzchni 450 tys. zł. 

 

Radny p. Kapuśniak - 5/  ul. Westchnień w Dziwnowie – 100 tys. zł. 

 

Radny p. Derda - 6/ droga wewnętrzna do świetlicy TPD w Łukęcinie – 60 tys. zł. 

 

Radna p. Olszewska – 7/ rozdz. 60016 – projekt promenady od ul. Żeromskiego do 

Przymorza – kwota 100 tys. zł. 

 

Radny p. Dymerski – 8/ dz. 60016 – modernizacja i remont ul. Słonecznej w Międzywodziu 

– kwota 450 tys. zł. 

9/ dokumentacja projektowa na modernizację i remont promenady w Międzywodziu – 100 

tys. zł. 

 

Przewodniczący Rady p. Lisowski – 10/ dz. 750022 dołożyć 20 tys. zł. na archiwizację 

nagrań z sesji. 

 

Radna p. Zawadzka – Fajfer – 11/ dz. 851 dołożyć 1 mln 100 tys. zł. na budowę ośrodka 

zdrowia 

 

Radny p. Dymerski – 12/  rozdz. 90015 – na konserwację oświetlenia zwiększyć o 10 tys. zł. 

 

Radna p. Gamrat – zapytała, czy istnieje taka potrzeba, bo na pewno na ten cel 

przeznaczono środki 
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Skarbnik – odpowiedziała, że tylko na zakup energii. Enea jest monopolistą i na swoich 

słupach sami chcą konserwować. Trzeba było zgodzić się na ich warunki i będzie za mało 

przeznaczonych pieniędzy na konserwację. 

Na nowe punkty jest ujęte 130 tys. zł. 

 

Radny p Mączyński – powiedział, że było postulowane wcześniej oświetlenie w kierunku do 

Międzywodzia. Czy jest coś w tym temacie? 

 

Pan Dzioch inspektor ds. inwestycji w Urzędzie Miejskim – odpowiedział, że jest zrobiony 

projekt na kwotę 70 tys. zł. 

 

Radny p. Jeszka – przypomniał, że należy dopisać kwotę 20 tys. zł. na rekultywację i rozdz. 

90095 pirs w Międzywodziu – 50 tys. zł. 

 

Burmistrz – przypomniał o swojej poprawce na: 

- boisko sportowo – trawiaste – pełnowymiarowe w Dziwnowie – 550 tys. zł 

- zwiększenie kwoty w pozycji „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Międzywodziu do 

kwoty – 550 tys. zł., czyli o 350 tys.  

 

Burmistrz dodał, że widzi,że radni negatywnie są nastawieni, co do budowy boiska. Dodał, 

że osobiście też, bo na to gminy nie stać, ale jest ogromna szansa na uzyskanie 

dofinansowania w wysokości 75% 

Boisko na terenie jednostki wojskowej nie jest boiskiem gminnym. Projekt umowy przysłanej 

ze Szczecina jest tylko na okres 3 lat. 

Drużyna Jantar od dwóch miesięcy rozgrywa mecze w Kamieniu Pomorskim, bo boisko przez 

dziki rozryte jest w stanie krytycznym, jest do remontu. Jest zdania, że będą wykładane na 

remont pieniądze, a ono nigdy gminne nie będzie. 

Jest szansa pozyskania środków w kwocie 75% wartości tego boiska. Musi się znaleźć kwota 

w budżecie, aby zrobić projekt i wystąpić o dofinansowanie. Fundusze unijne kończą się za 

dwa lata. Tworzy się tam kompleks sportowy i dobrze byłoby, aby to boisko się znalazło. 

Jeżeli Gmina nie otrzyma dofinansowania 75% kwoty potrzebnej na te inwestycję to też nie 

będzie tego boiska budować, bo rozumie, że Gminy na to nie stać. Prosi o umieszczenie tej 

kwoty w budżecie, bo bez niej nie będzie można wnioskować o dofinansowanie.  

 

Radny p. Kozłowski – zgłosił, że nie widzi pieniędzy w budżecie przeznaczonych na 

utrzymanie Orlika. 

Trzeba przekalkulować czy Gminę w obecnym czasie stać na budowę boiska w 

Międzywodziu, zespołu sportowo-rekreacyjnego na Dziwnowie Dolnym i następne czwarte 

boisko. Przeznaczono nieznaczne środki na fundamenty ośrodka zdrowia, a jest wola 

wybudowania go. Traci się możliwość użytkowania obecnego budynku. Rada chce dla 

społeczeństwa zrobić coś, co jest naprawdę potrzebne, a zrobienie 4 boisk naraz jest dużym 

wydatkiem. Zapytał, czy te projekty i dotacje nie mogą poczekać na przyszły rok. Nie tylko 

trzeba wybudować, ale i zabezpieczyć. 

 

Przewodniczący Rady – niebagatelnym argumentem jest to, o czym mówiła p. Skarbnik, że 

w przyszłym roku będzie brak 2 mln zł. na utrzymanie bieżące. 

 

Radna p. Olszewska – powiedziała, że popiera p. Kozłowskiego i uważa, że nie jest to dla 

naszej Gminy priorytetem. Szastać milionami to jest prosta sprawa. Zapytała, – co się nagle 

stało, że Gmina Dziwnów „gra” tylko w piłkę nożną? Nie ma nic innego? Młodzież jest różna 
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i różne ma zainteresowania. Prosiła w interpelacjach stworzenie grupy amatorskiej boksu dla 

młodzieży, podnoszenia ciężarów to odpowiedź była, że nie stać na rękawice, gdzie są to 

marne grosze w porównaniu do tego, gdzie trzeba wydać miliony. Dla ludzi o innych 

zainteresowaniach nie ma miejsca tylko jest miejsce na boisko przy boisku. Uważa, że nie jest 

to dobra droga, bo kierunkiem i priorytetem są profesjonalne ścieżki rowerowe w całej 

Gminie. Prosi o przeznaczenie kwoty 100 tys. zł. 

 

Burmistrz – kierując słowa do p. Olszewskiej powiedział, że nie mówi się o milionach, a 

kwocie 200 tys. zł., bo gdy dofinansowania nie będzie, to będzie robić tego boiska. Boiska w 

Dziwnowie nigdy nie było i nie ma.  

Remont boiska wojskowego będzie trzeba robić za własne pieniądze, bo nie ma szans na 

dofinansowanie. Aby dziki tam nie wchodziły należy zrobić ogrodzenie, a więc wydać 

następne pieniądze. Cały czas radni mówią o pozyskiwaniu środków unijnych, teraz jest taka 

szansa, jest możliwość ich pozyskania. Nie przyjmując do budżetu tej pozycji Rada zamyka 

drogę, a wiadomo, że za dwa lata fundusze unijne się kończą. Prosi o umieszczenie tej kwoty 

w budżecie. 

 

Radny p. Mackiewicz – zapytał, czy są prowadzone rozmowy z wojskiem odnośnie 

użytkowania boiska? Uważa, że Wojsko się boiska pozbędzie. Jest za tym, aby 

wyremontować to boisko, bo jest to piękny obiekt. Uważa, że w przyszłości wojsko przekaże 

Gminie również halę sportową. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że od początku swej kadencji chciał uzyskać użyczenie tego 

obiektu na lat 5 lub więcej, ale nie ma takiej szansy. Propozycja użyczenie na 3 lata wyszła od 

Wojska, a nie od Burmistrza.  

 

Radny p. Jeszka - poinformował, że uczestniczył w spotkaniu, na którym był obecny szef 

inżynierii morskiej, szef inżynierii ze Świnoujścia i twierdzili, że projekt umowy jest 

opracowany na 10 lat. Byli zdziwieni, że mówi o umowie na trzy lata. 

 

Burmistrz – powiedział, że nie on ten projekt na 3 lata wymyślił, taki projekt przysłano ze 

Szczecina. 

 

Radny p. Mackiewicz – powiedział, że należy skupić się nad zrobieniem boiska w 

Międzywodziu i starać się rozmawiać z Wojskiem o użyczenie na 10 lat.  

 

Radny p. Dymerski – odnosząc się do kwestii wypowiedzi radnego p. Jeszki uważa, że 

należy jak najszybciej wyjaśnić sprawę dwóch różnych informacji dotyczących umowy 

użyczenia boiska wojskowego. Jeśli jest możliwość użyczenia na 10 lat można by się starać o 

pozyskanie środków pozabudżetowych na ten cel. 

 

Burmistrz - powiedział, że należy się skontaktować z osobami, które przekazały taką 

informację p. Jeszce. Musi mieć pewność, że to boisko będzie użyczone na 10 lat dopiero 

można coś w tym kierunku planować.  

 

 

 

Salę obrad opuściła radna p. Małgorzata Kaczmarczyk - obecnych 13 radnych 

  

Przerwa - 12.25 - 12.45 
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Przewodniczący Rady - poinformował, że Pani Skarbnik zwraca uwagę na nie przekraczanie 

deficytu. W związku z tym proponuje po przegłosowaniu poprawek wrócić do jednej z 

największych pozycji. 

 

Radny p. Mączyński - poprosił o dodanie w jego propozycjach zapisu - modernizacja P1 i 

P4.  

 

Burmistrz - wracając do sprawy umowy użyczenia boiska od wojska, powiedział, że 

dodzwonił się do dowódcy garnizonu kmdr p.Chrzanowskiego, który, jak powiedział, nic nie 

wie na temat umowy 10-letniej. RZI przesłało umowę tylko do 2013 r. Prosi o umieszczenie 

tej kwoty w budżecie. W przypadku, gdy Gmina nie otrzyma dofinansowania to wspólnie 

trzeba będzie zastanowić się nad środkami na boisko, które nie jest gminne i nadaje się tylko 

do kapitalnego remontu. Gmina wyda pieniądze na swoje boisko, a nie na czyjeś. W 

przypadku budowy boiska będzie można wykorzystać infrastrukturę „Orlika”.  

 

Pan Dzioch - nawiązując do wypowiedzi Pana Mączyńskiego powiedział, że  

w 2010 można zrobić tylko projekt, inwestycja nie będzie rozpoczęta. Proponuje 

aby nie uszczegóławiać wydatków zadań związanych z ochroną środowiska, ale kierować się 

wieloletnim programem przedstawionym przez ZWiK, przyjętym uchwałą Rady. 

 

Radny p. Mączyński - odpowiedział, że w zaproponowanym uszczegółowieniu kwota 850 

tys. zł. się nie zmienia, a zadania są zbieżne z programem ZWiK. 

 

Pani Kociemba - powiedziała, że propozycje p. Mączyńskiego są zbieżne z programem, 

oprócz budowy SUW w Strzeżewie, który przewiduje się w latach 2011-2013, kiedy będzie 

dokumentacja i pozwolenie. Kwota pasuje, ale zadania nie pasują do przyjętego planu. 

 

Radny p. Mączyński - nie zgadza się z tym, że to, co zostało przedstawione jako 

najpilniejsze jest odkładane. 

 

Pani Kociemba - zgadza się na projekt w tym roku z P4 - 250 tys. zł. Nie zgadza się  

z budową stacji uzdatniania wody, na co nie ma projektu - 400 tys. zł., co zostało zabrane  

z planowanych remontów przewidzianych w planie. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że plany można zmieniać, a Rada jest wciąż 

alarmowana, że nie ma wody. 

 

Pani Kociemba - dużo zadań wodno - kanalizacyjnych nie może być rozpoczęta w 2010 r. , 

ponieważ nie ma dokumentacji. Część tej dokumentacji na 2010 r. jest uwzględniona łącznie 

z naprawami, które nie wymagają żadnej dokumentacji.  

 

Burmistrz - powiedział, że jego zdaniem to uszczegółowianie jest niepotrzebne, ponieważ  

w tym temacie powinni wypowiadać się fachowcy. 

 

p. Dymerski - zwiększenie wydatków budżetowych na modernizację ul. Słonecznej o kwotę 

450 tys. zł. Źródło pokrycia - dz. 600 ul. Szkolnej. 

 

Pan Dzioch – powiedział, że planuje się zdjąć środki z muszli koncertowej, a złożono 

wniosek, gdyby uzyskał dofinansowanie będzie problem z realizacją i podpisaniem umowy.  
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Zaproponowano zdjęcie 300 tys. zł. z zieleni miejskiej, gdzie przy realizacji inwestycji jest 

konieczność nasadzeń zastępczych. 

  

Burmistrz – odniósł się do propozycji zabrania środków z muszli koncertowej mówiąc, że 

podstawą działalności Gminy jest turystyka. Muszla koncertowa będzie to infrastruktura 

przyplażowa. Projekt czeka na decyzję Marszałka. Ucieka się w ten sposób od pozyskania 

środków unijnych. Prosi o utrzymanie kwoty na muszlę koncertową, bo jest szansa pozyskani 

kwoty 1 mln 400 tys. zł.  

 

Radny p. Mączyński – zapytał o możliwości pozyskania środków na budowę ośrodka 

zdrowia.  

 

Pan Dzioch - odpowiedział, że jest możliwość pozyskania środków na wyposażenie. 

 

Radny p. Kozłowski - zapytał, jaka kwota ma być pozostawiona w budżecie na muszlę 

koncertową, aby móc starać się o dofinansowanie. 

 

Pan Dzioch - odpowiedział, że proponuje całość zostawić, a gdy Gmina nie otrzyma 

dofinansowania przerzucić środki na budowę ośrodka zdrowia. 

 

Radny p. Stęplewski - powiedział, że zgodziłby się na to, jeżeli w styczniu zostanie 

ogłoszony przetarg. Uważa, że jest to odsuwanie zadań w czasie. 

 

Pan Dzioch - przetarg może być ogłoszony w I kwartale 2010 r.  

 

Radny p. Mączyński - w rozdz. 90001 – zwiększyć wydatki o 150 tys. zł. 

 

Radna p. Gamrat – wnioskuje o wykreślenie § 10, 14 i 16 

 

Skarbnik – wyjaśniła, że nie można wykreślić & 14, ponieważ wiąże się on z §13. 

 

Radna p. Gamrat – wycofała propozycje wykreślenia § 14. 

 

Radny Kozłowski - zapytał o sytuację pozyskania środków na ośrodek sportowo - 

rekreacyjny Dziwnów Dolny. 

 

Pan Dzioch - odpowiedział, że Gmina jest na liście rezerwowej, co znaczy, że Gmina nie jest 

na liście grupy osób, które jako pierwsze uzyskają dofinansowanie. Może być to nawet cały 

rok.  

 

Radny p. Stęplewski - zapytał p. Skarbnik, czy nie można zaciągnąć kredytu na ośrodek 

zdrowia, czy muszlę koncertową. Gdy nie otrzyma Gmina dofinansowania na muszlę 

koncertową nie będzie potrzebne zaciąganie kredytu, jeśli Gmina otrzyma te pieniądze 

powinny zostać. 

 

Skarbnik - odpowiedziała, że Gmina teoretycznie może pozwolić sobie na kredyt, ponieważ 

jest obecnie 36% długu publicznego, a granica jest do 60%. Z racji planowania dużych 

inwestycji na lata następne należy podejść do tego ostrożnie. Można zapisać go w budżecie. 
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Burmistrz - powiedział, że wróci się do tematu namiotów na plaży, z których gmina może 

otrzymać pół miliona złotych. 

 

Pan Stęplewski - będą środki z działki w Międzywodziu - cena wywoławcza 580 tys. zł.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że jest zgodna, co do propozycji radnego  

p. Stęplewskiego odnośnie zaciągnięcia kredytu na ośrodek zdrowia. 

 

Burmistrz – wracając do tematu prosi radnych o pozostawienie zaproponowanej kwoty na 

budowę mieszkań socjalnych. Jedna z firm oferuje budowę 1 m2 za kwotę 2 tys. zł. Uważa, 

że mieszkania są bardzo potrzebne. Zapytał, jakie są propozycje. 

 

Radna p. Olszewska - uważa, że należy wybudować mieszkania socjalne na poziomie, na 

jakim stać będzie je utrzymać. 

 

Radna p. Fajfer - powiedziała, że podała namiary do prezesa firmy mieszkań budowanych w 

Szczecinku. Za pieniądze 1 250 tys. można było zrobić 18 mieszkań z osobnym wejściem 

każde, a nie za 100 tys. jedno mieszkanie socjalne. 

 

Radny p. Dymerski – na liście znajduje się 50 osób kwalifikujących się do otrzymania 

mieszkania komunalnego. Uważa, że te mieszkania są też bardzo potrzebne. Stan mieszkań 

komunalnych ulega degradacji i tym tematem też Komisja powinna się zająć.  

Odnośnie wykreślenie § 10 i 16 z uchwały budżetowej prosi o odniesienie się do tych spraw 

Pana Burmistrza i Pani Radcy Prawnej Urzędu. 

 

Burmistrz - powiedział, że się z tym pogodził. Ma nadzieję, że w następnej kadencji będzie 

inaczej. 

 

Radny p. Stęplewski – zapytał czy upoważnienia dla Burmistrza zawarte w uchwale 

budżetowej były w poprzedniej kadencji Rady. 

 

Skarbnik odpowiedziała, że upoważnienia dla Burmistrza były. 

 

Radny p. Stęplewski - zapytał, czy nie rzuca to jakiegoś światła na nastawienie radnych do 

Burmistrza? 

 

Przewodniczący Rady - ustawowo Rada może udzielić kompetencji, ale nie musi. Nie jest to 

zrzutem, ale może być przywilejem i zależy to od Rady. Będzie głosowanie i każdy 

stanowisko przedstawi. 

 

Burmistrz – w Polsce w 90% Rady udzielają upoważnień burmistrzom. Rozumie, że jest to 

wola Rady i prosi o argumenty takiej decyzji. Sesje nadzwyczajne trzeba zwoływać ze 

względu na to. 

 

Radna p. Gamrat – powiedziała, że udzielenie upoważnień to kwestia zaufania. 

 

Burmistrz - powiedział, że w dniu 6 września społeczeństwo wyraziło swoje zaufanie.  

 

Radna p. Gamrat - powiedziała, że Burmistrz nawoływał mieszkańców do tego aby nie szli 

na referendum. 
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Radny p. Stęplewski - dodał, że były bardziej bezczelne formy organizatorów obrzydzenia 

Pana Burmistrza 

 

Skarbnik – powiedziała, że gdy okaże się, że nie ma wolnych środków, budżet czeka 

„rewolucja”. Środki są przeznaczone na zadania zagwarantowane w budżecie, a Burmistrz 

chcąc podpisać umowę musi uzyskać zgodę Rady.  

Dodała, że prawdopodobnie okaże się, że nie ma wolnych środków i trzeba będzie wziąć albo 

większy kredyt albo ciąć wydatki. 

 

 

Nastąpiło głosowanie nad poszczególnymi propozycjami: 

 

1/  wykreślenie & 10 z projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2010 r.,  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

uchwały. 
 

 

2/  wykreślenie & 16 z projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2010 r.,  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –2, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

uchwały. 

 

 

Nastąpiło głosowanie zmian wniesionych przez Burmistrza do projektu budżetu  

na 2010 r. - zał. Nr 6: 

 

1/ Boisko sportowe trawiaste – pełnowymiarowe w Dziwnowie – 550 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 0, przeciw –9, wstrzymało się – 3 większością głosów odrzuciła propozycję zmiany  w 

projekcie budżetu.  
 

2/ Pirs w Międzywodziu – 350 000,00 zł 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 3, przeciw – 10, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła propozycję zmiany  w 

projekcie budżetu.  

 

3/ Rekultywacja wysypiska odpadów komunalnych w Międzywodziu – 20 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę w projekcie budżetu 

 

4/ Zwiększenie kwoty w pozycji – budowa boiska wielofunkcyjnego w Międzywodziu do 

kwoty – 550 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 11, przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

budżetu 
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Zmniejszenie wydatków - wnioski wniesione przez radnych: 

1/ §60016 zdjąć 250 tys. zł. – przebudowa drogi 102 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –0, wstrzymało się – 3 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

budżetu 

 

2/ zdjąć 450 tys. zł. z ul. Szkolnej w Międzywodziu na ul. Słoneczną 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę 

 

3/ rozdz. 70001 – mieszkania socjalne zdjąć 750 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła poprawkę.  

 

4/ 75023 Urząd Miejski – zdjąć 180 000, 00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

5/ rozdz. 75075 – promocja- zdjąć 50 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

6/ rozdz. 75095 – zdjąć kwotę 45 000,00 zł. zmniejszyć składki na ZGWW. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 9, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła poprawkę 

  

7/ rozdz. 80114 ZOOiK – zdjąć 50 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

8/ rozdz. 90001 – ukonkretnienie wydatków 

- projekt stacji uzdatniania wody – 100 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 11, przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęłapoprawkę 

 

- budowa stacji uzdatniania wody w Strzeżewie – 400 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę w projekcie budżetu 

 

- wiercenie nowych studni – poszukiwanie wody – 100 000,00 zł 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

- inwestycja nowej rury kanalizacyjnej w Międzywodziu – 250 tys. zł. – projekt i 

wykonanie – P1 i P4 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  
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9/ rozdz. 90004 utrzymanie zieleni …  zdjąć 300 000,00 zł. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

budżetu 

 

10/ rozdz. 90095 pozostała działalność – z kwoty 480 000,00 zł. zdjąć kwotę 150 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –3, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

budżetu 

 

11/ Ukonkretnienie - przebudowa zejść w Dziwnówku, Dziwnów ul. Słoneczna, Dziwna 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę w projekcie budżetu 

 

12/ rozdz. 92195 – zdjąć 1 500 000,00 zł. budowa muszli koncertowej 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw –2, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

13/ rozdz. 92601 – obiekty sportowe – ukonkretnić zapis – budowa centrum sportowo – 

rekreacyjnego w Dziwnowie na „ w Dziwnowie Dolnym” 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 12, przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

budżetu 

 

14/ w rozdz. 92695 – MOKiS – zdjąć 320 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 9, przeciw –2, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła poprawkę.  

 

 

Zwiększenie wydatków - wnioski wniesione przez radnych: 

 

1/ dz. 600 przeznaczyć 650 tys. zł. na ul. Mickiewicza w Dziwnówku   

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 12 przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła poprawkę.  

 

2/  przeznaczyć 30 tys. zł. na chodnik ul. Morska w Łukęcinie 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

3/  ul. Dziwna – modernizacja nawierzchni 450 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

4/ ul. Westchnień w Dziwnowie – 100 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  
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5/ droga wewnętrzna do świetlicy TPD w Łukęcinie – 60 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę w projekcie budżetu 

 

6/ rozdz. 60016 – projekt promenady od ul. Żeromskiego do Przymorza – kwota 100 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

7/ dz. 60016 – modernizacja i remont ul. Słonecznej w Międzywodziu – kwota 450 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę w projekcie budżetu 

 

8/ dokumentacja projektowa na modernizację i remont promenady w Międzywodziu –  

100 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę. 

 

9/ ścieżki rowerowe – 100 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

10/ dz. 750022 dołożyć 20 tys. zł. na archiwizację nagrań z sesji. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

11/ dz. 851 dołożyć 1 mln 100 tys. zł. na budowę ośrodka zdrowia 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

12/ 90015 – 10 tys. zł. na konserwację oświetlenia 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

13/ pirs – 50 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę.  

 

Przerwa – 14.10 – 14.25 

 

Salę obrad opuścił radny p. Maciej Stęplewski – obecnych radnych 12 osób. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady oznajmił, że nie bilansuje się kwota 295 tys. zł. proponuje 

więc zdjęcie kwoty 295 tys. zł. z ośrodka rekreacyjno-sportowego Dziwnów Dolny. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10 przeciw –1, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zmianę w projekcie 

budżetu 
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Nastąpiło głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się –  większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXIV432/2009w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2010. 

 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dziwnów umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Dziwnówek ze Skarbem 

Państwa, z przeznaczeniem na działalność związaną z wodną turystyką śródlądową 

(wypożyczalnia sprzętu wodnego, miejsce postojowe dla jednostek pływających, możliwe 

zaplecze gastronomiczne, noclegowe, sanitariaty, prysznice, dostęp do wody pitnej, 

podłączenie do energii elektrycznej) z możliwością posadowienia obiektów nietrwale 

związanych z gruntem po uprzednim zgłoszeniu do właściwych organów lub za 

pozwoleniem na budowę, na okres przekraczający rok budżetowy omówiła p. Joanna 

Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji. 

Brak merytorycznego pracownika w związku z tym pytanie – czy projekt uchwały nr 7 nie 

jest sprzeczny z projektem Gminy Dziwnów budowy stanicy kajakowej w Dziwnówku 

planowanej na rok 2009 jako inwestycja gminna? 

 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji 

Komisja Morska - głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 6, przeciw –7, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła projekt uchwały.  
 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych wchodzących w 

skład zasobu Gminy Dziwnów omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Dyrektor ZWiK wprowadziła autopoprawkę dot. §5 - zał. nr 4 

 

Stanowiska Komisji Rady - głosowanie na sesji 

 

Radny p. Stęplewski - skąd się biorą takie stawki ? 

 

Pani Kociemba - stawki przyjęła Rada w 2008 r. Stawka to najem oraz podatek od 

nieruchomości, konserwacja. Ta uchwała reguluje sprawę ewentualnych obniżek stawek 

czynszu za najem.  

 

Radny p. Stęplewski - uważa, że SA to stawki bardzo wysokie. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 4 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXIV433/2009 z autopoprawką. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków przedstawiła p. Olga Kociemba Dyrektor Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Dziwnowie. 

Powiedziała, że taryfę opracowano na jeden rok od 1 lutego 2010 do 31 stycznia 2011 r. Cena 

wody wzrośnie o 18 gr. i wynosić będzie 3,16 zł. netto, a ścieków 46 gr. i wyniesie 3,96 netto. 

Duży wpływ na zwyżkę cen ma znaczna podwyżka za energię elektryczną. 

 

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji 

Komisja Morska - głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 10, przeciw – 2, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę  

Nr LXXIV434/2009 . 

 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

przekraczającego rok budżetowy w zakresie wydatków związanych ze sporządzeniem 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru obrębu – 

Dziwnów Miasto do kwoty 169 580,00 zł. omówiła p. Smalec 

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji 

Komisja Morska - głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXIV435/2009 . 

 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

przekraczającego rok budżetowy w zakresie wydatków związanych z opracowaniem 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Dziwnów wg zakresu określonego Uchwałą Nr XXIV/140/2008 Rady Miejskiej w 

Dziwnowie z dnia 26 lutego 2008 r. do kwoty 21 563,50 zł. omówiła p. Smalec 

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty - głosowanie na sesji 

Komisja Morska - głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXIV436/2009 . 
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Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r. omówiła p. Grażyna 

Madońska Skarbnik Gminy.  

Dodała, że w imieniu Burmistrza zgłasza autopoprawkę - zał. 6a, która zaznaczona jest 

kolorem czerwonym. 

 

Stanowiska Komisji Rady - głosowanie na sesji 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu za 

– 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXIV437/2009 . 

 

 

Ad. 12a 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI  

z siedzibą w Nowogardzie przedstawiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Przed głosowaniem Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z zapisem art. 67 

ustawy o samorządzie gminnym niniejszą uchwałę należy przyjąć bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. Ustawowy skład Rady Miejskiej w Dziwnowie to 15 

radnych, a więc uchwała musi uzyskać, co najmniej 8 głosów „za”. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXIV438/2009 

w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą  

w Nowogardzie 

 

 

Z uwagi na nie zrozumienie tematu przez radnych Burmistrz wniósł o wprowadzenie projektu 

uchwały z pkt 7 ponownie do porządku obrad. 

 

Nastąpiło głosowanie zmiany do porządku obrad. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek Burmistrza o 

wprowadzenie projektu uchwały z poz. 7 porządku obrad.  

 

 

Ad. 12b 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dziwnów umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Dziwnówek ze Skarbem 

Państwa, z przeznaczeniem na działalność związaną z wodną turystyką śródlądową 

(wypożyczalnia sprzętu wodnego, miejsce postojowe dla jednostek pływających, możliwe 

zaplecze gastronomiczne, noclegowe, sanitariaty, prysznice, dostęp do wody pitnej, 

podłączenie do energii elektrycznej) z możliwością posadowienia obiektów nietrwale 

związanych z gruntem po uprzednim zgłoszeniu do właściwych organów lub za 

pozwoleniem na budowę, na okres przekraczający rok budżetowy 

 

Pani Wioleta Mazurek inspektor Urzędu udzieliła wyjaśnień na pytania radnych na temat 

załączonej mapki. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXIV439/2009 . 
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Ad. 13 

Wolne wnioski 

 

Radny p. Stęplewski - zwrócił uwagę na fakt, że jedna z radnych uczestniczyła w sesji tylko 

godzinę. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że nie ma uprawnień do dyscyplinowania radnych. 

Radna zgłosiła, że ma ważny powód opuszczenia sesji. 

 

Radny p. Stęplewski - zauważył, że radna przyszła, wypiła kawę i poszła. Chyba, że nie 

podpisała listy obecności. 

 

Radny p. Kozłowski - powiedział, że dotarły do niego głosy, że część Rady zbojkotowała 

przyznanie Kapituły i nie była obecna. Chciałby wyjaśnić mieszkańcom, że regulamin, który 

był ustalony nie miał w tym roku pokrycia, ponieważ radni nie otrzymali żadnych zaproszeń.  

 

Burmistrz - powiedział, że radni na posiedzeniach komisji powinni zgłaszać wątpliwości 

wypracowywać stanowisko na posiedzeniach komisji. 

 

Radna p. Olszewska - odpowiedziała, że posiedzenie komisji są podawane inne informacje, 

albo nie można uzyskać informacji, bo nie ma merytorycznego pracownika. 

 

Radna p. Gamrat - zwróciła uwagę, że Burmistrz o posiedzeniach Komisji jest 

powiadomiony, a skandaliczną rzeczą jest, że na żadnej Komisji nie było inspektora ds. 

inwestycji. 

 

Burmistrz - odpowiedział, że p. Łukasz Dzioch w ważnej sprawie musiał być poza urzędem. 

 

Radna p. Gamrat - to nie jest jeden dzień, w którym obradują Komisje.  

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski złożył wszystkim obecnym i 

mieszkańcom gminy serdeczne życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i zbliżającego się 

Nowego Roku 2010. 

Po czym z uwagi na wyczerpanie porządku obrad o godz. 15.10 zamknął LXXIV sesję Rady 

Miejskiej w Dziwnowie. 

 

 

Protokołowała; Wiesława Matelska. 


